
Protokól Nr IV/2010

z obrad IV Sesji Rady Gminy Ksawerów,

która odbyla sie w dniu 30 grudnia 2010 r. w sali konferencyjnej

Ad. l.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki o godz. 11:40 otworzyl IV Sesje Rady Gminy

Ksawerów i powital wszystkich obecnych. Nastepnie stwierdzil, iz zgodnie z lista obecnosci w sesji

uczestniczy 13 radnych i jest zachowane kworum wladne do podejmowania prawomocnych uchwal.

Lista obecnosci radnych i soltysów stanowi zalacznik do niniejszego protokolu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

- Wójt Gminy Ksawerów - Adam Topolski,

- Sekretarz - Rafal Tustanowski,

- Skarbnik - Robert Zwierzynski,

- Soltysi Gminy Ksawerów,

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki - w glosowaniu za prZYJeCIem proponowanego

porzadku obrad - glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie odnotowano.

Porzadek obrad na IV Sesii Rady Gminy Ksawerów w dniu 30 grudnia 2010 r.:

1. Otwarcie obrad IV Sesji Rady Gminy Ksawerów.

2. Zatwierdzenie porzadku obrad.

3. Powolanie Komisji Uchwal i Wniosków.

4. Interpelacje i zapytania radnych oraz zaproszonych gosci.

5. Informacja Wójta.

6. Informacja Przewodniczacego Rady.

7. Podjecie uchwal:

7.1. w sprawie okreslenia warunków i trybu finansowania zadania wlasnego,

polegajacego na tworzeniu warunków w tym organizacyjnych sprzyjajacych

rozwojowi sportu na terenie Gminy Ksawerów

7.2. zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na

2011 rok

7.3. zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia wzorów formularzy informacji

deklaracji podatkowych

7.4. w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok

7.5. w sprawie wykazu wydatków nie wygasajacych z koncem 2010 roku

7.6. w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu Nr 5 do



Porozumienia Komunalnego z dnia 26 marca 1998 r. w sprawie miedzygmimlej

komunikacji tramwajowej

7.7. w sprawie olaeslenia szczególowych warunków przyznawania i odplatnosci za

uslugi opiekuncze oraz specjalistyczne uslugi opiekUllcze z wylaczeniem

specjalistycznych uslug opiekunczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz

szczególowych warunków czesciowego lub calkowitego zwolnienia od oplat, jak

równiez trybu ich pobierania.

8. Wolne wnioski i sprawy rózne.

9. Zamkniecie obrad IV Sesji Rady Gminy.

Ad.3.

Do Komisji Uchwal i Wniosków zaproponowano kandydatury radnego Tadeusza Grali oraz

radnego Arkadiusza Jedrzejczyka, którzy wyrazili zgode. Za przyjeciem Komisji Uchwal i

Wniosków w przedstawionym skladzie glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie zanotowano,

glosów wstrzymujacych - 1.

AdA.

Radna Anna Szczesniak- Rydz - w zwiazku ze stanem faktycznym nawierzchni dróg, polozonych

na terenie Gminy Ksawerów radna na rece Przewodniczacego Rady zlozyla interpelacje do Wójta

Gminy Ksawerów o tresci - "W zwiazku z istotnym dla mieszkanców Gminy Ksawerów tematem

stanu nawierzchni dróg gminnych i oczekiwaniami dotyczacymi powstawania nawierzchni

asfaltowych na ulicach posiadajacych pelna infrastrukture ( siec gazowa, wodno -kanalizacyjna), w

ramach interpelacji radnych - uprzejmie prosze o przedstawienie planów dotyczacych realizacji

remontów, modernizacji oraz budowy dróg nalezacych do Gminy Ksawerów z podzialem na

poszczególne lata i solectwa.

Ad.5.

I Zarzadzenia Wójta:

- wydano 3 zarzadzenia w sprawie zmian w budzecie Gminy Ksawerów na 2010 r.;

- wydano 1 zarzadzenie w sprawie ogloszenia konkursu na stanowisko radcy prawnego;

II Wazniejsze spotkania i narady:

- odbyly sie spotkania oplatkowe oraz jaselkowe w placówkach oswiatowych;

- spotkanie z Zarzadem Dróg i Transportu w sprawie funkcjonowania linii tramwajowej;

- dnia 16.12.2010 r. odbylo sie spotkanie z organizacjami pozarzadowymi z terenu Gminy

Ksawerów, z udzialem Kola Gospodyn, Klubów Sportowych, Harcerzy, OSP oraz spotkanie

z Dyrektorami Szkól z terenu Gminy Ksawerów.



Referat Gospodarki Komunalnej:

- trwaja prace przy realizacji zadania pn.: "Przebudowa i rozbudowa istniejacego budynku

bylej przychodni lekarskiej na Gminny Dom Kultury z biblioteka"

- trwaja prace przy realizacji zadania "Budowa budynku mieszkalnego wielorodzinnego na ul.

Gieldowej w Ksawerowie"; zakonczono zadaszanie; w obecnej chwili okna sa wstawiane,

aby mozna rozpoczac prace zwiazane z wykonczeniem wnetrz; przygotowywanych jest 21

mieszkan, w granicach ok. 30 m.kw; ogrzewanie na prad; na dzien dzisiejszy wplynelo

bardzo duzo wniosków o przydzielenie mieszkania;

- trwaja prace przygotowawcze przy realizacji zadania "Budowa sieci wod-kan w ul.

Klonowej w Ksawerowie;

- odsniezanie dróg gminnych;

Referat Gospodarki Przestrzennej Rolnictwa i Ochrony Srodowiska:

- wydano 2 decyzje o naliczeniu oplaty adiacenckiej z tytulu wzrostu wartosci nieruchomosci

w wyniku jej podzialu;

- wydano 3 decyzje o naliczeniu oplaty planistycznej;

uzgodniono odszkodowanie za dzialke przej eta z mocy prawa pod poszerzenie ul.

Wisniowej w wysokosci 8 800 zl;

Gminna Jednostka Wodno- Kanalizacyjna

w dniach 14-16.12.2010 r. podjeto czynnosci wyjasniajace zwiazane z informacja o

nieszczelnosci wodociagu w ul. Wspólnej i ul. Granicznej ( w obu przypadkach nie

stwierdzono awarii sieci wodociagowych );

- w dniu 15.12.20101'. przeprowadzono kontrole cisnienia wody na wodociagu w ul. Przeswit

( stwierdzono szczelnosc sieci wodociagowej );

- odebrano 16 przylaczy wodociagowych i 18 kanalizacyjnych;

- wydano warunki techniczne na 15 przylaczy wodociagowych i 15 warunków na przylacza

kanalizacyjne;

Ad. 6.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki:

przekazal zyczenia Wesolych Swiat od wszystkich nadawców kart swiatecznych, które

zostaly nadeslane do Biura Rady Gminy Ksawerów;

odczytal pismo p. Anety Pal dot. lokalizacji bazy telefonii komórkowej oraz pismo jakie

zostalo w tej sprawie wystosowane do Starostwa Powiatowego w Pabianicach;

odczytal pismo p. Marii Szaszkiewicz ( zastepca Dyrektora Gimnazjum ) dotyczace

wyrazenia nadziei na kontynuowanie zajec orkiestry detej;



Kwota ok. 35 000 zl zostala zabezpieczona w budzecie, celem kontynuowania zajec z

instrumentami.

Przewodniczacy Komisji Gospodarki Ochrony Srodowiska i Rolnictwa Szczepan Nowak 

powiedzial, ze wszystkie projekty uchwal na wspólnym posiedzeniu Stalych Komisji w dniu

30 grudnia 2010 r. zostaly omówione i zaopiniowane pozytywnie.

Ad.7.1.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly li IV114/20l0 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie okreslenia warunków i trybu finansowania zadania wlasnego, polegajacego

na tworzeniu warunków w tym organizacyjnych sprzyjajacych rozwojowi sportu na terenie Gminy

Ksawerów.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly li IV114/20l0 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

okreslenia warunków i trybu finansowania zadania wlasnego, polegajacego na tworzeniu

warunków w tym organizacyjnych sprzyjajacych rozwojowi sportu na terenie Gminy Ksawerów.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV114/20l0

Rady Gminy Ksawerów w sprawie okreslenia warunków i trybu finansowania zadania wlasnego,

polegajacego na tworzeniu warunków w tym organizacyjnych sprzyjajacych rozwojowi sportu na

terenie Gminy Ksawerów - glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie

stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.2.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly li IV115/20l0 Rady Gminy

Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na 2011

rok.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly li IV115/20l0 Rady Gminy Ksawerów zmieniajaca

uchwale w sprawie okreslenia stawek w podatku od nieruchomosci na 2011 rok.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV115/20l0

Rady Gminy Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia stawek w podatku od

nieruchomosci na 2011 rok - glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeCIW me

stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad.7.3.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly nr IV/16/2010 Rady Gminy

Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia wzorów formularzy informacji i deklaracji

podatkowych.

Wobec braku pyta11w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly nr IV/16/2010 Rady Gminy Ksawerów zmieniajaca

uchwale w sprawie okreslenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV/16/2010

Rady Gminy Ksawerów zmieniajaca uchwale w sprawie okreslenia wzorów formularzy informacji

i deklaracji podatkowych - glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie

stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.4.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly nr IV/17/2010 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wobec braku pytall w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly nr IV/17/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV/17 /2010

Rady Gminy Ksawerów w sprawie zmian budzetu Gminy Ksawerów na 2010 rok - glosowalo 13

radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.S.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly nr IV/18/2010 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie wykazu wydatków nie wygasajacych z koncem 2010 roku.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly nr IV/18/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawIe

wykazu wydatków nie wygasajacych z koncem 2010 roku.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV/18/2010

Rady Gminy Ksawerów w sprawie wykazu wydatków nie wygasajacych z koncem 2010 roku 

glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad.7.6.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly m IV/19/2010 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu Nr 5 do

Porozumienia Komunalnego z dnia 26 marca 1998 r. w sprawie miedzy gminnej komunikacji

tramwajowej.

Wobec braku pytal1 w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly m IV/19/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu Nr 5 do Porozumienia Komunalnego

z dnia 26 marca 1998 r. w sprawie miedzygminnej komunikacji tramwajowej.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV/19/2010

Rady Gminy Ksawerów w sprawie upowaznienia Wójta Gminy Ksawerów do podpisania aneksu
,

Nr 5 do Porozumienia Komunalnego z dnia 26 marca 1998 r. w sprawie miedzygminnej

komunikacji tramwajowej - glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie

stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.

Ad.7.7.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki odczytal projekt uchwaly m IV/20/2010 Rady Gminy

Ksawerów w sprawie okreslenia szczególowych warunków przyznawania i odplatnosci za uslugi

opiekuncze oraz specjalistyczne uslugi opiekuncze z wylaczeniem specjalistycznych uslug

opiekunczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególowych warunków czesciowego

lub calkowitego zwolnienia od oplat, jak równiez trybu ich pobierania.

Wobec braku pytan w sprawie przedmiotowego projektu uchwal Wiceprzewodniczacy Rady Piotr

Kuznicki postawil wniosek o podjecie uchwaly m IV/20/2010 Rady Gminy Ksawerów w sprawie

okreslenia szczególowych warunków przyznawania i odplatnosci za uslugi opiekuncze oraz

specjalistyczne uslugi opiekuncze z wylaczeniem specjalistycznych uslug opiekunczych dla osób z

zaburzeniami psychicznymi oraz szczególowych warunków czesciowego lub calkowitego

zwolnienia od oplat, jak równiez trybu ich pobierania.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze za podjeciem uchwaly Nr IV/20/2010

Rady Gminy Ksawerów w sprawie okreslenia szczególowych warunków przyznawama l

odplatnosci za uslugi opiekUl1cze oraz specjalistyczne uslugi opiekuncze z wylaczeniem

specjalistycznych uslug opiekUl1czych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczególowych

warunków czesciowego lub calkowitego zwolnienia od oplat, jak równiez trybu ich pobierania 

glosowalo 13 radnych, glosów wstrzymujacych i przeciw nie stwierdzono.

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki stwierdzil, ze uchwala zostala podjeta jednoglosnie.



Ad. 8.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - poprosil o skierowanie odpowiedniego pisma do Starostwa

Powiatowego dotyczacego przeczyszczenia i udroznienia przepustów, lezacych w gestii powiatu.

Soltys zwrócil szczególna uwage na ul. Nowotki.

Soltys przypomnial, iz w programie obecnej kadencji znajduje sie budowa chodnika. W ten sposób

przekazal, iz nalezaloby zajac sie budowa chodnika, szczególnie na ulicach narazonych na duzy

ruch samochodowy, tj. np. ul. Wschodnia.

Soltys zapytal Wójta Gminy Ksawerów oraz Rade Gminy Ksawerów kadencji 2010-2014 w jaki

sposób ma zamiar usunac snieg z chodnika, który przeszkadza w swobodnym przemieszczaniu sie

mieszkanców?

Radny Wojciech Salamon - powiedzial, ze kierujacy pojazdem czesto przekraczaja dozwolona

predkosc.

Radna Urszula Swiatkowska - powiedziala, ze nie jest to zadne wytlumaczenie.

Radny Wojciech Salarnon - wyrazil propozycje, aby uczulic na ten temat nasza miejscowa policje.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - powiedzial, ze odsniezarki na krzyzówkach zgarniaja snieg z

drogi glównej na ulice boczne, co utrudnia wyjazd z drogi bocznej.

Jolanta Ulanska - pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej - selektywna zbiórka odpadów

zorganizowana przez gmine prowadzona jest od pazdziernika 2002 r. do dnia dzisiejszego. Obecnie

na terenie gminy ustawionych jest 30 pojemników, glównie na opakowania z tworzyw sztucznych i

szkla gospodarczego mieszanego oraz dodatkowo na opakowania z papieru i tektury. W ostatnim

czasie zostaly zlikwidowane trzy zbiorcze punkty: centrum gminy- budynek GS-u, przy ul.

Andromedy oraz przy ul. Bocznej. Zlikwidowanie tych punktów nastapilo z uwagi na kilka

przyczyn. Jedna z nich byly liczne interwencje telefoniczne, ustne w siedzibie urzedu oraz pisemne

od mieszkal1ców z okolicznych ulic. W sprawie ul. Bocznej i ul. Andromedy wplynely petycje od

mieszkanców. Wazna kwestia w tej sprawie sa równiez znaczne koszty zwiazane z wywozeniem

duzej ilosci smieci ustawianych w punktach zbiórek selektywnej zbiórki odpadów prowadzonej w

postaci gniazd. Kolejna sprawa sa równiez zapisy w obowiazujacym planie gospodarowania

odpadami i regulaminie utrzymania czystosci i porzadku. W ubieglym roku wprowadzone zostaly

przepisy, jak równiez zmienione zostaly zezwolenia przedsiebiorców dzialajacych na terenie gminy,

umozliwiajace wprowadzenie selektywnej zbiórki odpadów w innej formie tj. bezposrednio na

kazdej posesji czyli tak zwana selektywna zbiórka odpadów u zródla. Przez przedsiebiorców

dzialajacych na terenie oferowane sa bezplatne pojemniki lub worki na odpady segregowane. Firma

Eko-Region proponuje bezplatne pojemniki na szklo i opady biodegradowalne. Firma Remondis

proponuje bezplatne worki na odpady mieszane typu szklo, tworzywo sztuczne, plastiki, makulatura

i puszki oraz równiez na biodegradowalne za niewielka oplata. Powiadomiono mieszkanców o



mozliwosci segregowania odpadów na swojej posesji m.in. poprzez umieszczenie informacji na ten

temat w gazetce lokalnej - Biuletynie gminy, poprzez roznoszenie przez soltysów i wywieszanie na

terenie gminy informacji od przedsiebiorców, jak równiez zamieszczenie nowego regulaminu w

BIP-ie.

W. tym roku równiez wplynely dwie prosby o likwidacje kolejnych punktów zbiórele Byly to prosby

od wlasciciela sklepu na ul. Wolskiej w sprawie pojemników stojacych przy sklepie oraz od

Przewodniczacej Kola GOSPOdYl}w sprawie pojemników stojacych przy Domu Rolnika.

Radny Tomasz Osinski - powiedzial, ze przydalaby sie zbiórka plastiku.

Jolanta Ulanska - pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej - trwaja rozmowy z Eko

Regionem, który na dziel} dzisiejszy nie prowadzi tego typu dzialalnosci. Natomiast firma

Remondis proponuje usluge jako bezplatna - worek m.in. na plastik, makulature, szklo.

Radny Tomasz Osinski - jakie sa szanse, aby Eko-Region bedzie prowadzil te dzialalnosc?

Jolanta Ulanska - pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej - trwaja rozmowy na ten

temat.

Radna Agnieszka Buczek - poprosila o przychylnosc radnych w usunieciu zbiórki odpadów przy

sali na Nowej Gadce, ze wzgledu na balagan jaki ma tam miejsce.

Radny Tadeusz Grala - powiedzial, ze pracownik Eko-Regionu informowal, o mozliwosci

otrzymania bezplatnych poj emników m.in. trawe.

Radna Urszula Swiatkowska - powiedziala, ze zbiórka odpadów na ul. Wolskiej jest niezbedna,

bowiem nie ma gdzie wywozic plastiku.

Soltys Janusz Bartold - powiedzial, ze jesli chodzi o surowce wtórne Polska jest daleko w tyle.

Soltys zaproponowal, aby zbiorcze punkty pozostawic w miej scach, gdzie mieszkal1cy dbaj a o

wyglad i estetyke tego miejsca, tj. m.in. Widzew. Natomiast w miejscach, gdzie wystepuje balagan i

wielkie smietnisko - zlikwidowac zbiorcze punkty.

Radny Wojciech Salarnon - powiedzial, ze problem tkwi u zródla. Brak edukacji dzieci,

mlodziezy. Dodatkowo spalanie plastiku w piecach domowych oraz wylewanie scieków do rowów

powoduj e zanieczyszczenie srodowiska.

Radna Urszula Swiatkowska - zaproponowala, aby pozostawic zbiorcze punkty tam gdzie to jest

mozliwe, tym samym prowadzic rozmowy z Eko-Regionem o mozliwosci odbioru plastiku z domu.

Radna Agnieszka Buczek - powiedziala, ze wola calej wsi jest zlikwidowanie zbiorczych

pojemników na Nowej Gadce.

Jolanta Ulanska - pracownik Referatu Gospodarki Komunalnej - powiedziala, ze w

nawiazaniu do dzisiejszej sesji nastepuje zlikwidowanie zbiorczego punktu przy Domu Rolnika na

Nowej Gadce, poszukiwanie nowego miejsca zbiórki na ul. Wolskiej oraz prowadzenie rozmów z

firma Eko- Region w sprawie wprowadzenia u zródla oprócz segregacji na posesji szkla i odpadów



biodegradowalnych, równiez segregacji odpadów z tworzyw sztucznych.

Radny Arkadiusz Jedrzejczyk - postawil formalny wniosek w sprawie zajecia sie przez Rade

stanem plyty glównej na boisku sportowym w Woli Zaradzynskiej.

Soltys Kazimierz Ludziejewski - poprosil o spotkanie Wójta z soltysami po Nowym Roku, ze

wzgledu na duza liczbe spraw do omówienia.

Radna Urszula Swiatkowska - poprosila, aby wnioski zglaszane przez radnych i soltysów podczas

sesji, byly rozliczane kwartalami, tj. aby w drugim miesiacu po zakonczeniu kwartalu nastapilo

przedstawienie realizacji zglaszanych wniosków.

Wójt Gminy Adam Topolski - powiedzial, ze radni otrzymali informacje na temat budzetu na

najblizszy rok oraz Wieloletni Plan Finansowy, w którym przedstawiono droge jaka bedzie

realizowana. Zainteresowanie rozmowa z wójtem jest bardzo duze. Przychodza mieszkancy, ze

sprawami z przed okresu 2-3 lat, z informacja, iz zostaly im pewne rzeczy obiecane, m.in. dotyczace

wody i kanalizacji. Gmina Ksawerów posiada swoich 6 pracowników gospodarczych, którzy nie sa

w stanie odsniezyc calej gminy. Wlasciciele posesji powinni zadbac o wyglad przed swoja posesja.

Trwaja rozmowy dotyczace zakupu nowego ciagnika, jednak wszystko zalezy od mozliwosci

budzetowych.

Soltys Urszula Górczynska - poprosila, aby zadbac o przystanek tramwajowy ul. Szeroka- ul.

Lódzka, ze wzgledu, izjest on w oplakanym stanie.

Wójt Gminy Adam Topolski - powiedzial, ze zarówno powiat, jak i gmina maja swój zakres zadan

i obowiazków. Nie mozna ustalic harmonogramu odsniezania na dzien nastepny. Nie ma

mozliwosci, aby pracownicy gminni odsniezani przed posesja.

Wiceprzewodniczacy Piotr Kuznicki - powiedzial, ze kazdy dobry gospodarz ma przed swoja

posesja odgarniety teren.

Radna Urszula Swiatkowska - poprosila o rozmowe ze Starostwem Powiatowym w Pabianicach,

bowiem gdy ciagnik jedzie ul. Wolska, zasypuje ulice Hanki Sawickiej, co uniemozliwia

mieszkancom wyjazd na ulice Wolska.

Komisja Uchwal i Wniosków na IV Sesji Rady Gminy Ksawerów w dniu 30 grudnia 2010 r.

w sali konferencyjnej Urzedu Gminy Ksawerów zanotowala nastepujace wnioski:

l) Skierowanie pisma do Powiatu Pabianickiego w sprawie udroznienia przepustów, które do

nich naleza;

2) Zadbac o prawidlowe odsniezanie ulic na skrzyzowaniach w naszej gminie;

3) Po zakonczeniu kwartalu rozliczyc wszystkie wnioski podejmowane na poszczególnych

sesjach;

4) W sprawie zajecia sie stanem plyty glównej na stadionie przy ulicy Hubala;



Za przyjeciem wniosku dotyczacego skierowania pisma do Powiatu Pabianickiego w sprawIe

udroznienia przepustów, które do nich naleza - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i

wstrzymujacych nie stwierdzono.

Za przyjeciem wniosku dotyczacego zajecia sie sprawa budowy chodnika na ul. Wschodniej 

glosów przeciw - 3, glosów wstrzymuj acych -10.

Za przyjeciem wniosku dotyczacego zajecia sie sprawa o prawidlowe odsniezanie ulic na

skrzyzowaniach w naszej gminie - glosowalo 12 radnych, glosów przeciw nie stwierdzono, glosów

wstrzymujacych -1.

Za przyjeciem wniosku dotyczacego rozliczania wszystkich wniosków podejmowanych na sesjach

po zakoI1czeniu kwartalu - glosowalo 13 radnych, glosów przeciw i wstrzymujacych nie

stwierdzono.

Za przyjeciem wniosku dotyczacego zajecia sie stanem plyty glównej na stadionie przy ulicy

Hubala - glosowalo 7 radnych, glosów przeciw - 1, glosów wstrzymujacych -5.

Ad. 9

Wiceprzewodniczacy Rady Piotr Kuznicki o godz. 13: 15 zamknal obrady IV Sesji Rady Gminy

Ksawerów.

Protokól sporzadzila:

SEKR~KA
Ma.rta. Ziólkowska.

Zalaczniki:

- Lista obecnosci.

Obradom IV Sesji

Rady Gminy Ksawerów

przewodniczyl
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- Lista soltysów.

- Projekty uchwal na IV Sesje Rady Gminy Ksawerów.


